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Protokół z posiedzenia on-line Rady Dydaktycznej  
Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego  

z dn. 11 maja 2022 r. 
 

Posiedzenie Rady Dydaktycznej w dniu 11 maja 2022 r. zaplanowane zostało 

w  formie spotkania on-line na godz. 13:15. Odbyło się ono w wyznaczonym dniu oraz 

godzinie na platformie Zoom. Spotkaniu przewodniczyła Prodziekan ds. studenckich 

dr Dominika Gadowska-dos Santos. 

Przed posiedzeniem członkom Rady Dydaktycznej przesłana została ramowa 

agenda spotkania, protokół z poprzedniego posiedzenia oraz projekt uchwały nr 8 

Rady Dydaktycznej Wydziału Nauk Ekonomicznych Uniwersytetu Warszawskiego z 

dnia 11 maja 2022 r. w sprawie korekty językowej prac dyplomowych.  
 Z posiedzenia Rady Dydaktycznej w dniu 11 maja 2022 r. zostało sporządzone 

nagranie dla celów przygotowania protokołu. 

Zgody na nagranie udzielili wszyscy uczestnicy posiedzenia. 

Na posiedzeniu nieobecni byli: 

- prof. dr hab. Sebastian Skuza, prof. UW 

- dr hab. Agnieszka Kopańska, prof. UW 

- dr hab. Anna Białek-Jaworska 

__________________________________________________________________________ 
 
Agenda posiedzenia:  
 
1.    Przyjęcie porządku obrad. 

2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3.   Wniosek o nostryfikację dyplomu – Pan Sergij Bondarenko. 

4.  Dyskusja nad dalszymi pracami nad modyfikacją programów studiów.  

5.    Sprawy różne. 
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___________________________________________________________________________ 

 
Ad 1. 
 
Głos w sprawie przyjęcia porządku obrad oddało 12 osób. Wszystkie głosy były 

głosami za przyjęciem porządku obrad. Porządek obrad przyjęto. 

 
Ad 2. 
 
Do protokołu z poprzedniego posiedzenia Rady Dydaktycznej nie zgłoszono 

korekt. Głos w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniego spotkania oddało 12 osób. 

Wszystkie głosy były głosami za przyjęciem protokołu. Protokół został przyjęty. 

 
Ad 3. 
 

 Następnie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos przeszła do kwestii 

wniosku o nostryfikację dyplomu pana Sergija Bondarenko. W kwietniu wyznaczono 

dwóch członków Rady Dydaktycznej do przyjrzenia się ww. wnioskowi o nostryfikację 

– p. prof. dr hab. Janusza Kudłę i dr hab. Annę Białek-Jaworską. Prof. dr hab. Janusz 

Kudła  zaprezentował opinię zespołu. Za przyjęciem przedstawionej opinii zagłosowało 

13 członków Rady Dydaktycznej. 

 
Ad 4. 
 
W kolejnym punkcie Prodziekan dr Dominika Gadowska-dos Santos poruszyła 

kwestię proofreadingu prac dyplomowych. Na posiedzeniu został przedstawiony 

projekt oddzielnej uchwały, który uprzednio wysłano do członków Rady Dydaktycznej 

drogą mailową. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Paweł Sakowski 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

- dr Maria Ogonek 

- dr Tadeusz Koźniewski 

- dr Marcin Chlebus 
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- prof. dr hab. Janusz Kudła 

- dr Katarzyna Peryt-Kowalska 

 

Następnie odbyło się głosowanie dot. przyjęcia poprawionego projektu uchwały dot. 

proofreadingu. Za przyjęciem projektu uchwały zagłosowało 12 członków Rady 

Dydaktycznej. 

 

Ad 5. 
 

Kolejny punkt dotyczył dalszych zmian w programach studiów. Pewne zmiany 

zostały już zatwierdzone i będą  uwzględnione w  programach od r. ak. 2022/23. 

Korekty dotyczyły w szczególności programów FPiP i EM. Przemyślenia i 

przedyskutowania wymaga nadal strategia działania Wydziału i ogólny kierunek 

dalszych zmian. Pojawiła się propozycja zmniejszenia liczby godzin kontaktowych w 

programach. Na studiach pierwszego stopnia przedmioty „rdzenia”, czyli przedmioty 

wspólne dla wszystkich kierunków, zajmują tak wiele godzin, że zbyt mało czasu 

pozostaje na przedmioty kierunkowe/specjalizacyjne. 

 

Głos w dyskusji zabrali kolejno: 

- dr Marcin Chlebus 

- dr Dagmara Mycielska 

- dr Aneta Dzik-Walczak 

- dr hab. Leszek Wincenciak, prof. UW 

- dr hab. Renata Gabryelczyk, prof. UW 

- Hanna Firkowska 

- dr Tomasz Gajderowicz 

- dr Przemysław Kusztelak, prof. UW 

- dr Maria Ogonek 

- prof. dr hab. Janusz Kudła 
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Ad 6. 
 

 

Ponieważ nie zgłoszono więcej spraw wymagających omówienia, na tym 

posiedzenie Rady Dydaktycznej zostało zakończone. Kolejne zostało zaplanowane na 

15 czerwca o godz. 13:15. 

 

 

 

/ Protokół sporządziła Paulina Bujalska / 


